
  

         

 

 

PROTOKOLL KRETSSTYRET     
KS-møte nr. 5/2024  

Møtetid: Tirsdag 12.06.2024 kl.17.00-20.00 

Møtested: Idrettens Hus, Ottestad  

      Til 
stede  

Forfall  Ikke møtt   

Leder:   Inger Lilleby Fløgum     x      

Nestleder:   Jannicke Stenberg Mykkestue    x      

Medlem:   Marianne Frantzen   x    

Medlem:   Carl Frithjof Tidemand-Johannessen x       

Medlem:   Bergsvein Træthaug x      

Medlem:   Vidar Elda   x      

Medlem:   Emma Smikop-Brumoen x       

Medlem:   Jørn Skjærvik   
Ansattes representant   

x      

Varamedlem:     Ali Al-Saad               x      

Varamedlem:   Heidi Aarstad x      

Permisjon:   
 

       

Org. sjef:   Tina Thorsen, referent  x      

 
 
Saksliste:                                                                                                                                      
S-26 Godkjenne saksliste 
S-27 Godkjenne protokoll 
S-28 Habilitet                                                                                                                             
S-29 Regnskap per 1. kvartal 2024  
S-30 Innlandet IK SKAL og Handlingsplan   
S-31 Plan for politisk påvirkningsarbeid og politisk kommunikasjonsplan  
S-32 Medlemmer til div utvalg i idrettskretsen  
  
 
 

Sak -26 Godkjenne saksliste   
Sakslisten ble godkjent.   

Sak -27 
   

Godkjenne protokoll    
Protokoll fra KS-møte 4/2024 ble godkjent uten kommentarer. 



Sak -28    Habilitet     
Tilstedeværende styrerepresentanter er funnet habile for videre 
vedtakssaker.    
  

Vedtakssaker  
  
S-29 Regnskap per 1. kvartal 2024  
  

 Administrasjonen la frem regnskap per mai 2024 og redegjorde for tallene.  
 

Hittil i år er resultatet ca kr 896 295,- bedre enn budsjettert, men det skyldes 
periodisering og underforbruk på kostnadssiden. Når regnskapet for 1. halvår legges 
frem vil det vise et mer korrekt bilde av regnskapet.  

 
Vedtak: 

Styret tok regnskapet til orientering.  
  

 
 
S-30 Innlandet IK SKAL og Handlingsplan   
  

 Administrasjonen fremla saken og gikk gjennom dokumentene.  
 

Det ble gitt tilbakemeldinger om at planene er både gode og gjennomtenkte. 
Innspillene som kom var om det er synliggjort nok betydningen av frivilligheten i 
idretten, og det arbeidet som vi skal gjøre ift det. Administrasjonen tar 
tilbakemeldingene med seg og det er små tekstjusteringer i planene.  

 

Vedtak: 

Styret vedtok Innlandet IK SKAL med to mindre justeringer, og malen for Handlingsplan som 
samhandlingsverktøyet mellom styret og administrasjon. 
  
 
 

S-31 Plan for politisk påvirkningsarbeid og politisk kommunikasjonsplan  
  

 Administrasjonen gikk gjennom utarbeidet Kommunikasjonsplan for kretsen.   
I denne planen skal det politiske kommunikasjonsarbeidet legges inn og blir en 
oppgave som politisk utvalg skal arbeide videre med.  
 
Det er et ønske om at styret etter hvert får rapporter på hvilken effekt vår 
kommunikasjon har, og at det fremlegges rapporter for styret på det.  

  

Vedtak: 

Styret tok fremlagte plan til etterretning og ba om at det i neste styremøte fremlegges en 
kommunikasjonsrapport/status.  
 
  



 

S-32 Medlemmer til div utvalg i idrettskretsen  
  

Styreleder holdt en kort orientering som utvalgene, og motiverte til deltakelse i 
utvalgene.  
 
- Anleggsutvalg; Vidar, Heidi og Carl F  

- Politisk utvalg; Inger, Jannicke og Jørn   

- Tingutvalg; Bergsvein og Marianne  
 

 
Vedtak: 

Styret vedtok forslaget til medlemmer i utvalgene.  
 

 
 
Orienteringssaker  

• Arbeidsgruppen legger frem sin rapport om Strømmeutvalgets rapport 
o Arbeidsgruppen la frem en god og gjennomarbeidet rapport, og stor honnør 

til de for det. Det har blitt foretatt div møter og undersøkelser som er 
bakgrunnen for rapporten. Arbeidsgruppen la også frem flere forslag til hva 
idrettskretsen kan gjøre videre innenfor temaet, og arbeidsgruppen vil 
eksistere en periode fremover.  

o Notatet tas til orientering og politisk utvalg tar det med seg videre i sitt 
arbeid.  

• Høring spillemiddelordningen – innhold og videre prosess  
o Styreleder og Jørn Skjærvik la frem forslaget til ny spillemiddelordningen og 

høringsprosessen. Det skal gjennomføres en god prosess på dette i Innlandet 
og vi må involvere idretten og mange instanser som blir påvirket av det.  

o Styret tok orientering til etterretning og det blir en prosess i august.   

• Samordnet rapportering - status  
o Administrasjonen orienterte om status på medlemstallene og 

aktivitetstallene. Vi har hatt en økning på 2,2 % fra 2020 og til nå.  

• Orientering fra ledermøte 
o Styreleder orienterte fra Ledermøte i Ålesund som ble gjennomført siste 

helgen i mai.  


